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Ersättare: Ulla Nilsson (PRO) 

 

 

 

 

 

Adjungerad: 

Margareta Apelskog (SPF) 

Gunilla Carlén (SPF) 

Barbro Almstedt (SPF) 

Kerstin Stridh (PRO) 

 

Kerstin Johansson 

 

Frånvarande: Birgit Grahn (PRO), Per Westberg (SPF) 

 

  

I tjänsten deltog: 

 

Gäst: 

Annica Dominius, Elisabeth Landström 

 

Mats Carinder avdelningschef för stadsmiljö och 

teknik. 

 

Paragrafer 

§§ 1- 9  

       

Sekreterare:      _______________________ 

     Elisabeth Landström 

Justerare: 

 

 

 

______________________                            _____________________________ 

Margareta Apelskog                                   Kerstin Stridh  

   

 

§ 1 Sammanträdet öppnas 

Ordförande Sigvard Ländin hälsade välkommen speciellt till dagens gäst Mats Carinder och 

förklarade mötet öppnat.  

 

Mats Carinder presenterade sig och berättade om sitt uppdrag som avdelningschef för 

stadsmiljö och teknik. 

 

§ 2 Fastställande av dagordning 

Dagordningen godkändes. 
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§3 Anmälan av protokollsjustering 

Protokollet godkändes och lades till handlingarna. 

 

§ 4 Val av justerare till dagens protokoll 

Ledamöterna Margareta Apelskog och Kerstin Stridh utsågs att justera dagens protokoll den 8 

juni 2011 kl. 13.00. 

 

§ 5 Rapport från förtroenderåden  

Hässelgården 

Kerstin Stridh informerade om att förtroenderådet inte haft något sammanträde. Nästa 

sammanträde äger rum den 23 augusti 2011. 

 

Skolörten 

Kerstin Johansson gav en kort information från förtroenderådet. En ny representant kommer 

att utses som adjungerad. 

 

Koppargården 

Gun-Marie Gunnars meddelade att anhörigrådet på Koppargården sammanträdde den 12 maj 

2011. Carema redogjorde för konceptet ”Den goda dagen” och informerade att de haft en 

enkät ute för att se vad de boende tycker om sin tillvaro. Resultatet var dock inte färdigställt 

vid anhörigmötet. 

Larmsystemet har uppdaterats och det tjutande ljudet och displayerna i korridorerna är nu 

borttagna. Larmet går nu istället direkt till personalens mobiltelefoner. 

De boende har nu tre måltidsrätter att välja mellan. Vid födelsedag får man önska måltid. 

Taktil massage kan erbjudas på boendet. Det finns dock önskemål om utökad tillgänglighet för 

detta.  

Omvandling av våning 4 till gruppboende får vänta då det i nuläget är ökad efterfrågan på 

sjukhemsplatser. 

Carema har engagerat ungdomar för sommarjobb vilket uppskattas av de boende. 

 

§ 6 Inför stadsdelsnämndens sammanträde den 14 juni 2011 

Ärende 9. Månadsrapport maj 2011- ekonomi och verksamhet 

Pensionärsrådet har inte tagit del av ärendet då det utsänds senare. 

 

Ärende 10. Godkännande att delta i Kvalitetsutmärkelsen 2011. 

Pensionärsrådet har tagit del av ärendet. 

 

Ärende 11. Ny förskola – Håsjögränd 10-12, kv. Tabulatorn 2, Vällingby. 

Pensionärsrådet har tagit del av ärendet. 

 

Ärende 12. Ansökan till Länsstyrelsen om utvecklingsmedel för förebyggande insatser mot 

hedersrelaterat våld. 

Pensionärsrådet har tagit del av ärendet. 
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Ärende 13. Ansökan om medel för ökad bemanning på boenden för äldre med 

demenssjukdomar. 

Pensionärsrådet har tagit del av ärendet. 

 

Ärende 14. Resultat och effekter gällande omstrukturering av den biståndsbedömda sociala 

dagverksamheten på Koppargården. 

Pensionärsrådet anser att förvaltningen kunde ha informerat de anhöriga tidigare så att de fått 

möjlighet att utrycka sina synpunkter och önskemål i ärendet. 

 

Ärende 15. Medarbetarenkät Koppargårdens vård- och omsorgsboende. 

Pensionärsrådet anser att en högre svarsfrekvens hade varit att föredra för utvärdering av 

resultatet. 

 

Ärende 16. Motion (2011:21) om sandlådor för halkbekämpning. 

Pensionärsrådet har tagit del av ärendet. 

 

Ärende 17.  Motion (2011:34) om hemtjänsten. 

Pensionärsrådet anser att utförarna inte har rätt ersättning för kringtider, planering etc. och att 

åtgärder för detta bör vidtas omgående. 

 

Ärende 18. Ansökan om serveringstillstånd för restaurang Vinsta Krog. 

Pensionärsrådet har tagit del av ärendet. 

 

Ärende 19. Uppdragslista. 

Pensionärsrådet har inte tagit del av ärendet då det utsändes senare. 

 

Ärende 20. Stadsmiljöfrågor 

Pensionärsrådet har tagit del av ärendet. 

 

Ärende 21.  Närtrafiken och de äldre. 

Pensionärsrådet anser att en välfungerande närtrafik är en förutsättning för möjlighet till 

kvarboende och ställer sig i övrigt bakom förvaltningens synpunkter och förslag. 

 

Ärende 22. Kanadagäss 

Pensionärsrådet har tagit del av ärendet. 

 

Ärende 23. Anmälan Socialstyrelsens beslut rörande familjevården i Hässelby-Vällingby. 

Pensionärsrådet har tagit del av ärendet. 

 

§ 7 Övrig information från äldreomsorgen. 

Annica Dominius informerar om tidplanen för Hässelgården är framskjuten. Förvaltningen får 

tillgång till lokalerna den 1 november 2011 och inflyttning planeras till den 14 november 

2011. Förseningen beror på att alla rum ska tapetseras istället för att målas. 
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Ändringar i bestämmelserna om Lex Sarah den 1 juli 2011. Nytt är att Lex Sarah nu utvidgas 

till att omfatta hela socialtjänsten samt att risk för- eller allvarligt missförhållande anmäls till 

Socialstyrelsen oavsett om missförhållandet är avhjälpt eller inte. 

 

§ 8 Övriga frågor 

Fråga om hur förvaltningen når ut till personer som inte har hjälp från äldreomsorgen 

exempelvis till personer som är i behov av trygghetslarm.  

Beslut att uppsökaren bjuds in till nästa sammanträde för att berätta om sitt uppdrag. 

 

§ 9 Sammanträdet avslutas 

Ordförande Sigvard Ländin tackade för dagens möte och önskade alla en trevlig sommar och 

semester och förklarade därmed sammanträdet avslutat. 

 

Nästa sammanträde äger rum på stadsdelsförvaltningen den 15 augusti 2011 klockan 10.00–

12.00 i lokal Markelius. Klockan 09.00-10.00 står lokalen till förfogande för rådets enskilda 

överläggning. 


